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 קריאה לשיח ודיון קהילתי בנושא הכנסת פועלים פלסתינאים ליישוב 

 

 חברים יקרים, 

 

הכנסת פועלים ערבים לתחומי היישוב. נכון   -ישן למודעות הציבורית והקהילתית  -המצב הנוכחי העלה נושא חדש

 ברור לכולנו שזה יקרה, במוקדם או במאוחר.  לכתיבת שורות אלו, הצבא טרם אישר הכנסת פועלים ליישובים, אבל 

קולות רבים עלו לאסור לחלוטין על כניסת פועלים ליישוב, מסיבות מובנות. מהצד השני, לא ניתן להתעלם  

מהמשמעויות הכלכליות הדרסטיות שזה יגרום לעשרות משפחות שנמצאות בתהליכי בניית בתים. החלטה כזו גם  

 ועלים ערבים. תשפיע על בתי הספר, המכולת, צוות שפ"ע של היישוב ועוד, שכולם נעזרים בפ

 

הוועד המנהל נדרש לנושא, אך הגיע למסקנה שזהו נושא טעון, רגיש ומשמעותי מדי להחלטת ועד מיידית. על כן,  

! חלף זאת,  וועדה זו לא מוסמכת לקבל כל החלטההוקמה ועדת שיח קהילתי, שתרכז את הנושא. יודגש מראש ש 

 הוועדה הוסמכה לקדם ולעודד שיח קהילתי מכבד, פורה ומעמיק, כאשר רק בסופו של התהליך, תתקבל החלטה. 

 

חשוב לציין שלפי בירור שערכנו עם היועץ המשפטי של האגודה, ליישוב אין סמכות חוקית להגביל כניסת פועלים  

מעבר למגבלות שהצבא מטיל. אם נעשה זאת בכפיה מלמעלה נהיה חשופים לתביעות עתק. על כן, נראה שדרך זו  

 אינה פתוחה בפנינו. 

 

אנו שואפים שהתהליך הקהילתי יאפשר לכל התושבים להציג את עמדתם, ינגיש מידע רלוונטי ויציף פתרונות  

 יצירתיים וחלופות שונות.  

 

 אז מה הולך לקרות? 

 

 בשלב ראשון, יקרו כמה דברים:  

מה ההיתכנות והמשמעויות הכלכליות של מעבר לכח עבודה אחר, מה   - נאסוף את המידע הרלוונטי )כגון  .1

 מותר ומה אסור ליישוב לעשות מבחינה משפטית, מה עושים ביישובים אחרים, ועוד(.  

במקביל, נבקש מכם התושבים, כל מי שיש לו דעה או רעיון בנושא, לכתוב בקצרה ולשלוח אלינו, למייל   .2

vm.tekoa@gmail.com   אנחנו נשתדל לרכז ולפרסם את המידע ולקט מייצג של המחשבות שלכם תוך

 שבועיים. נא להזדרז. 

 

בשלב שני, נקיים שיח קהילתי שיוביל להחלטה. אנחנו עדיין מתלבטים האם לקיים ערב שולחנות עגולים בנושא,  

 אסיפת חברים או מודל אחר. זה יהיה תלוי בין השאר ברעיונות שתשלחו אלינו. 

 

עם פתיחת הדיונים, נבקש להזכיר לכולנו כי אין כאן תשובות 'נכונות' או 'לא נכונות'. אין תושבים אנוכיים שלא איכפת  

להם מהביטחון, ואין תושבים פרנואידיים שלא אכפת להם מהשכנים שלהם. כולנו מנסים לתמרן בתוך סבך של  

נבקש מכולם לשמור על שיח שמכבד את כל המשתתפים   אילוצים, מתוך מידע חלקי ועם שיקולים חזקים לכאן ולכאן. 

 בדיון. 

 

 בברכה, 

 הוועד המנהל 
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